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Od redakcji 

 
„Emigrantologia Słowian” to pismo naukowe afiliowane w Instytucie Slawistyki 

Uniwersytetu Opolskiego w 2015 roku. Jest recenzowanym rocznikiem o profilu interdyscy-

plinarnym, organem naukowym Komisji Emigrantologii Słowian Międzynarodowego Komi-

tetu Slawistów. Ukazuje się w wersji elektronicznej, zamieszcza teksty w  językach słowiań-

skich oraz w języku angielskim. Skupia najbardziej znanych slawistów – emigrantologów 

z wielu krajów, jest forum dla ich kontaktów naukowych, wymiany poglądów i doświadczeń 

badawczych. Podejmuje zagadnienia z zakresu różnych form aktywności intelektualno-

twórczej Słowian na emigracji: omawia ośrodki i stowarzyszenia, organizacje społeczne 

i religijne, instytucje oświatowe i naukowo-badawcze,  wydawnictwa,  dorobek piśmiennic-

twa, lingwistyki, myśli filozoficzno-politycznej, sztuki teatralnej i filmowej, malarstwa 

i muzyki społeczności słowiańskich na obczyźnie.  Prócz artykułów i recenzji naukowych 
zamieszcza również przeglądy, sprawozdania z konferencji i innych przedsięwzięć nauko-

wych bądź popularyzatorskich poświęconych dorobkowi emigracyjnemu Słowian oraz krót-

kie noty o autorach. 

Pismo adresowane jest w głównej mierze do specjalistów, badaczy dziejów i spu-

ścizny narodów słowiańskich na obczyźnie.  Mamy nadzieję, że zainteresuje ono również 

inne, szersze kręgi czytelników. Wzbogaci ich wiedzę z zakresu Słowiańszczyzny, pozwoli 

po nowemu spojrzeć na fakty i zjawiska dotąd mało znane, pomijane bądź ujmowane w spo-

sób powierzchowny i stronniczy. 

„Emigrantologia Słowian” przyjmuje do druku teksty przygotowane zgodnie z za-

sadami redakcyjnymi (najlepiej przy użyciu szablonów w plikach .doc na stronie czasopi-

sma) pod adresem mailowym pisma: emigra@interia.eu 
 

 

Opole, marzec 2016 
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От редакции 

 
„Эмигрантология славян” – электронный ежегодник – является научно-

информационным органом Комиссии эмигрантологии славян Международного 

комитета славистов.  Журнал учрежден  в 2015 г. при Институте славистики 

Опольского университета. Общей объединяющей темой этой научной платформы 

является рефлексия над интеллектуально-творческой деятельностью славян в 

эмиграции. Исследованию подлежат ее история, культурные центры и общества, 

социальные и религиозные институты, письменность, издательства и периодика, 

философская и политическая мысль, духовные ценности, все виды искусства и наука, 

которые создавались славянскими общинами на чужбине. 

Основная цель журнала – способствование развитию новой научной 
перспективы в интер- и трансдисциплинарных исследованиях эмигрантского наследия 

славянских народов, распространение научных знаний, обмен информацией. На его 

страницах публикуются научные статьи, обзоры, рецензии и материалы, которые 

популяризируют все формы активности (конференции, семинары, «круглые столы») в 

области эмигрантологии. 

Редакция при отборе материала ориентируется на высокий научный уровень и 

поэтому каждая присылаемая статья предоставляется на рецензирование двум 

независимым специалистам. „Эмигрантология славян” принимает к печати тексты, 

подготовленные согласно техническим требованиям. Материалы следует присылать 

по электронной почте: emigra@interia.eu 

Приглашаем всех заинтересованных к сотрудничеству. 
 

Ополе, март 2016 
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From the editors 

 
Emigrantologia Słowian (Slavonic Emigration Studies) is an international double-

blind, peer-reviewed interdisciplinary journal first published by the Institute of Slavonic 

Studies (University of Opole) in 2015. The journal is affiliated to the Committee of Slavonic 

Emigration Studies and the International Committee of Slavists. The e-journal Emigrantolo-

gia Słowian publishes papers both in Slavonic languages and in English. The most distin-

guished Slavists who specialise in the field of emigration studies are invited to submit their 

papers and reviews on this newly created forum. The journal is devoted to various aspects of 

life of Slavonic exile communities, e.g.: centres and organisations, religious and social insti-

tutions didactic and scientific centres, publishing houses, literacy, linguistics, socio-political 

thought, theatre and cinema, paintings and music. The journal publishes not only scientific 
papers and book reviews but also reports from conferences and other scientific events as well 

as articles which popularise knowledge on the cultural heritage of  Slavs in exile.  

The journal is addressed first of all to specialists in the history and culture of Slavs 

in exile. The editors hope that Emigrantologia Słowian will also arouse the interest of other 

scholars, thus extending their knowledge on some less known and so far superficially treated 

facts and phenomena. 

The authors who consider sumbitting their texts should follow the guidelines and 

use the template available on our website. The submissions shall be sent 

to: emigra@interia.eu 

 

 
Opole, March 2016 
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